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Pozn.: Zveřejněna verze dokumentu je upravená z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů v platném 
znění. 

      Zápis a Usnesení č. 5 

ze zasedání Zastupitelstva obce Býkov-Láryšov, 

konaného dne 29.04.2019 v 18,°°hod. 

Přítomni: 7 členů ZO  

Z. Matyáštíková, M. Nytrová, R. Tomoszková, M. Zvařičová, Č. Petřík,  

Ing. V. Prusek, V. Tomoszek 

Omluveni:     

    

Další přítomni :  viz  prezenční listina (příloha č.1)  

 

Zasedání Zastupitelstva obce Býkov-Láryšov (dále jen ZO“) zahájila starostka obce (dále jako 

„předsedající“) v 18°° hodin. Zasedání bylo řádně svoláno vyvěšením pozvánky na úředních 

deskách od 17.04.2019 do 29.04.2019 a je usnášeníschopné (příloha č.2). 

Program: 

1.   Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

2.   Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

3.   Majetek obce - pozemky   

4.   Směrnice  

5.   Střednědobý rozpočtový výhled 2020-2024 

6.   VPP 2019 

7.   Volby do Evropského parlamentu 

8.   Dotace – nadace ČEZ – Oranžová hřiště   

9.   Žádost o podporu provozu Linky bezpečí, z.s. 

10. Rozpočtové opatření 

11. Mikroregion – rozpočtové opatření, zavedení sazebníku  

12. Různé + diskuze (výlet pro děti 2019, Den obce 2019, plachty na pergolu v Láryšově, 

       povodňová prohlídka v Láryšově, omezení dopravy v Krnově, zprávy výborů za 1.čtvr.2019,  

       Eko-kom, dotace MAS, revize dětských hřišť, smlouva Alis, dopravní zrcadlo, ….) 

 

ZO schvaluje program zasedání. 

Hlasování: pro -7,     proti - 0,     zdržel se - 0, usnesení bylo schváleno 

………………………………………………………………………………………………… 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

 
Návrh usnesení č. 5 / bod č. 1 : 

ZO určuje ověřovatelé zápisu: R. Tomoszková, V. Tomoszek, zapisovatelka: M. Nytrová 
Hlasování: pro -7,    proti - 0,    zdržel se - 0, usnesení bylo schváleno 

 

2. Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

ZO provedlo kontrolu usnesení z předchozího zasedání ZO. Všechny body jsou průběžně 

plněny. 

 

3.    Majetek obce 

 

3/1 Prodej části pozemku p.č. 1581 a nákup části pozemku p.č. 13/2 

Starostka informovala ZO o skutečnosti, že dne 20.3.2019 zaslala na Městský úřad Krnov – 

Odbor výstavby žádost o souhlas s dělením pozemků p.č. 1581 a 13/2. Přílohou této žádosti 

byl geometrický plán č.403-8/2019. Na výzvu Stavebního úřadu proběhlo ústní jednání.  

V návaznosti na ústní jednání byla dne 27.3.2019 vzata zpět žádost o souhlas s dělením těchto  
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pozemků. Z důvodu existence územního plánu obce Býkov- Láryšov a vyhlášky č. 501/2006 

Sb. o obecných požadavcích na využití území, by jinak došlo ze strany Stavebního úřadu 

k zamítnutí této žádosti. 

Dle § 22 vyhlášky č. 501/2006 Sb. odst. 1) Nejmenší šířka veřejného prostranství, jehož součástí je 

pozemní komunikace zpřístupňující pozemek bytového domu, je 12 m. Při jednosměrném provozu lze tuto šířku 

snížit až na 10,5 m. 

Z toho vyplývá, že při rozdělení pozemku p.č.13/2 musí ta jeho část, která bude zajišťovat 

přístup na pozemek 1581 mít v nejužším místě tj. u požární nádrže minimální šířku 12 m. 

Dle současného návrhu geometrického plánu má v nejužším bodě šířku pouze 7 m. 

Musí dojít k rozšíření o dalších 5 m.  

ZO projednalo tuto vzniklou situaci s majitelem pozemku p.č. 13/2 a dohodli se na rozšíření 

části pozemku p.č. 13/2, která bude zajišťovat přístup na pozemek p.č. 1581 o dalších 5 m, 

 tj. část pozemku 13/2, kterou obec koupí pro zajištění přístupu na pozemek p.č. 1581 bude 

mít šířku minimálně 12 m.Výměnou za rozšíření přístupu na pozemek p.č. 1581 o 5 m šířky 

navíc z pozemku p.č. 13/2 požaduje  majitel tohoto pozemku, aby obec změnila svůj záměr 

prodat část pozemku p.č.1581 o 7 m šířky.  

Při vyměření části pozemku p.č. 13/2, která bude zajišťovat přístup na pozemek 1581 musí 

být brán zřetel na probíhající obnovu katastrátu v k.ú.Býkov. Před vyhotovením 

geometrického plánu musí být výměra pozemku p.č. 13/2 (budoucí p.č. 13/Y) konzultována  

s pracovníky Katastrálního úřadu a Stavebního úřadu v Krnově. 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 3/1 :  

ZO schvaluje zrušení záměru prodat část pozemku p.č. 1581, trvalý travní porost, o výměře 

397 m2, v k.ú. Býkov, LV 108, který byl zveřejněn na úřední desce obecního úřadu a také v 

elektronické podobě umožňující dálkový přístup od 20.02.2019 do 10.03.2019. 

ZO schvaluje vyhlásit nový záměr prodeje části pozemku p.č. 1581, jehož výměra bude větší 

o dalších 7 m šířky (budoucí p.č. 1581/X) za předpokladu, že současně s prodejem části 

pozemku p.č. 1581 (budoucí p.č. 1581/X) proběhne nákup části pozemku p.č. 13/2, která bude 

mít šířku minimálně 12 m (budoucí p.č. 13/Y). Dělení pozemků (budoucích p.č. 1581/X a 

13/Y) bude před zhotovením nového geometrického plánu a vyhlášením záměru prodat část 

pozemku p.č. 1581, trvalý travní porost, v k.ú. Býkov, LV 108, konzultována se Stavebním 

úřadem v Krnově a Katastrálním úřadem v Krnově. 
Hlasování: pro – 7,     proti – 0,     zdržel se – 0,           usnesení bylo schváleno  

 

3/2 Prodej pozemku st. p.č. 195 

Vyhlásit záměr prodat pozemek st.p.č. 195, zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 8 m2, v k.ú. 

Býkov, LV 108 byl schválen Zastupitelstvem obce Býkov-Láryšov dne 28.1.2019, usnesením 

č. 3, bod č. 5/3. Záměr prodat pozemek p.č. 195 byl zveřejněn na úřední desce obecního úřadu 

a také v elektronické podobě umožňující dálkový přístup od 29.01.2019 do 01.03.2019. 

Na tento pozemek byl vypracován znalecký posudek č. 3975 – 05 / 19 JUDr. Sysalou. 

Tímto znaleckým posudkem byla stanovena cena v rozmezí 113,- Kč/m2 až 127,- Kč/m2. 

Cena za vypracování znaleckého posudku je 1 850,-Kč. 

Dne 11.2.2019 (č.j. B-L116/2019) byla Obecnímu úřadu Býkov-Láryšov doručena písemná 

žádost o prodej pozemku p.č. st. 195 o výměře 8 m2 od majitele sousední p.č. st. 156 pana 

Jaroslava Smiešného. Pozemek v majetku obce má žadatel společně s manželkou Mirkou 

Smiešnou v dlouhodobém nájmu s předkupním právem. V případě prodeje 8 m2 pouze panu 

Jaroslavu Smiešnému bude nutný souhlas jeho manželky Mirky Smiešné s prodejem a 

zároveň se snížením plochy pronajaté části pozemku p.č. 47 o těchto 8 m2. 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 3/2 :  

ZO bere na vědomí znalecký posudek č. 3975 – 05 / 19 o ceně pozemku st.p.č. 195, zastavěná 

plocha a nádvoří.  

ZO schvaluje prodat pozemek st.p.č. 195, zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 8 m2, v k.ú. 

Býkov, LV 108 za cenu 127,-Kč/m2 za předpokladu, že bude s prodejem pouze panu 

Jaroslavu Smiešnému souhlasit jeho manželka Mirka Smiešná. Do ceny pozemku p.č. 195 

bude zahrnuta částka za vypracování znaleckého posudku č. 3975 – 05 / 19 ve výši 1 850,-Kč.  
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Náklady na vklad do katastru nemovitostí ve výši 1000,- Kč uhradí kupující.  
Žadatel (spolunájemce pozemku) o koupi pozemku bude o této ceně informován. 

V případě, že bude žadatel (spolunájemce pozemku) s cenou souhlasit, ZO pověřuje starostku  

 k uzavření kupní smlouvy. Návrh na vklad do katastru provede obec.   

ZO schvaluje uzavřít dodatek  k nájemní smlouvě, uzavřené mezi obcí Býkov-Láryšov a 

Jaroslavem a Mirkou Smiešnými, snížit plochu pronajaté části pozemku p.č. 47 

o 8 m2, které jsou předmětem prodeje, již pod p.č. 195. 
      Hlasování: pro – 7,     proti – 0,     zdržel se – 0,           usnesení bylo schváleno  
 

3/3 Prodej části pozemku p.č. 140 a pozemku p.č. 1280/9 

ZO projednalo žádost pana Vladimíra Kolicha (příloha č.3), doručenou dne 15.02.2019  

(č.j. B-L128/2019) o odkoupení části pozemku parc. č. 140, o výměře 359 m2, zahrada, 

 k.ú. Býkov a celého pozemku p.č. 1280/9 o výměře 31 m2, ostatní plocha, k. ú. Býkov. 

Předmětnou část pozemku p.č. 140 v majetku obce má žadatel v dlouhodobém nájmu 

s předkupním právem. Pozemek p.č. 1280/9 bezprostředně s pronajatou částí pozemku  

p.č. 140 sousedí. 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 3/3 :  

ZO neschvaluje prodej části pozemku parc. č. 140, o výměře 359 m2, zahrada, k.ú. Býkov a 

celého pozemku p.č. 1280/9 o výměře 31 m2, ostatní plocha, k. ú. Býkov. 
 Hlasování: pro – 7,     proti – 0,     zdržel se – 0,           usnesení bylo schváleno  

 

3/4 Prodej pozemku p.č. 1493 

ZO projednalo žádost pana Roberta Štelmaka (příloha č.4), doručenou dne 11.03.2019  

(č.j. B-L167/2019) o prodej pozemku parc. č. 1493, o výměře 233 m2, zahrada, k.ú. Býkov, 

za navrhovanou částku 30 000,-Kč s tím, že by tato částka byla použita na nákup plachet do 

pergoly v Láryšově.  Pozemek p.č. 1493 v majetku obce, o výměře 234 m2, má žadatel 

v dlouhodobém nájmu s předkupním právem.  
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 3/4 :  

ZO neschvaluje prodej pozemku parc. č. 1493, o výměře 233 m2, zahrada, k.ú. Býkov. 
 Hlasování: pro – 6,     proti – 0,     zdržel se – 1 (Václav Prusek),          usnesení bylo schváleno  

 

4.  Směrnice    

ZO projednalo nutnost schválení směrnic obce Býkov-Láryšov. Směrnice pro poskytování a 

účtování cestovních náhrad a Směrnice k penzijnímu připojištění, doplňkovému penzijnímu 

spoření, penzijnímu a životnímu pojištění. Tyto směrnice byly aktualizovány. 

Návrh usnesení č. 5 / bod č. 4: 

ZO schvaluje znění Směrnice pro poskytování a účtování cestovních náhrad (příloha č.5) a 

znění Směrnice k penzijnímu připojištění, doplňkovému penzijnímu spoření, penzijnímu a 

životnímu pojištění (příloha č.6). 

 Hlasování: pro -7,        proti - 0,     zdržel se - 0, usnesení bylo schváleno 
 

5.  Střednědobý výhled rozpočtu 2020-2024 
ZO projednalo návrh Střednědobého výhledu rozpočtu 2020-2024, předložený Finančním 

výborem obce Býkov-Láryšov, který byl zveřejněn na úřední desce obecního úřadu a také  

v elektronické podobě umožňující dálkový přístup od 12.04.2019 do 29.04.2019 

 (příloha č.7). 

Při sestavování návrhu Střednědobého výhledu rozpočtu obce Býkov-Láryšov bylo 

vycházeno ze skutečných příjmů a výdajů roku 2018 a 1. čtvrtletí  2019, se zohledněním 

známých závazků, pohledávek, smluvních vztahů a plánovaných investičních akcí. 
Návrh usnesení   č. 5,  bod č. 5 :  

ZO schvaluje návrh Střednědobého výhledu rozpočtu 2020-2024. 
 Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

6.   VPP 2019  

Starostka informovala ZO o podpisu Dohody  o vytvoření pracovních příležitostí v rámci  
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veřejně prospěšných prací a poskytnutí příspěvku č. BRA-V-13/2019 s Úřadem práce na 

obsazení jednoho pracovního místa na rok 2019 v délce trvání 5 měsíců a to od 1.5.2019   

do 30.9.2019. V současné době se neví, zda bude možnost tuto dohodu prodloužit.  

Při jednání na Úřadu práce v Bruntále byla starostka seznámena se skutečností, že další dvě 

místa z žádosti nebudou obsazena. 
Návrh usnesení   č. 5 / bod č. 6:  
ZO bere na vědomí uzavření Dohody o vytvoření pracovních příležitostí v rámci veřejně 

prospěšných prací a poskytnutí příspěvku č. BRA-V-13/2019 s Úřadem práce na obsazení 

jednoho pracovního místa na VPP na rok 2019 v délce trvání 5 měsíců a to od 1.5.2019   

do 30.9.2019. A také skutečnost, že na rok 2019 již dalšího zaměstnance na VPP 

s příspěvkem z Úřadu práce nedostaneme. 
Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 

 

7.   Volby do Evropského parlamentu    
Starostka seznámila ZO s průběhem příprav voleb do Evropského parlamentu, 

se jmenováním zapisovatelky okrskové volební komise a se jmenováním dvou členů okrskové 

volební komise na neobsazená místa. Dále o termínu prvního zasedání okrskové volební 

komise dne 2.5.2019 v 17 hod., který byl zveřejněn na úřední desce obecního úřadu a také v 

elektronické podobě umožňující dálkový přístup od 25.04.2019 do 02.05.2019.  
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 7 :  

ZO bere na vědomí informace o průběhu příprav voleb do Evropského parlamentu, 

jmenování zapisovatelky okrskové volební komise a se jmenováním dvou členů okrskové 

volební komise na neobsazená místa. Dále termín prvního zasedání okrskové volební komise 

dne 2.5.2019 v 17 hod., který byl zveřejněn na úřední desce obecního úřadu a také  

 v elektronické podobě umožňující dálkový přístup od 25.04.2019 do 02.05.2019. 
 Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

8. Dotace – Nadace ČEZ – Oranžová hřiště 

Starostka seznámila ZO s možností čerpání dotací od Nadace ČEZ – Oranžová hřiště na 

nové dětské, sportovní či multifunkční hřiště nebo na rekonstrukci stávajícího (příloha č.8). 

Míra financování je 100% a maximální výše příspěvku není stanovena. Důležitou podmínkou 

je veřejná přístupnost hřiště. Je nutné zjistit, zda naše hřiště vyhovuje podmínkám dotace. 

Máme na hřišti v Býkově dětské hřiště jen pro ty nejmenší a pro děti dospívající nám herní 

prvky chybí. Celoročně je v současné době na hřišti více starších dětí, ale také při obecních 

akcích a v období letních prázdnin čelí naše dětské hřiště velkému náporu větších dětí. 

Některé starší průlezky a kolotoč prošly revizí s výhradou a musíme sjednat nápravu. 

Konkrétně kolotoč již opravdu dosluhuje.   
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 8 :  

ZO schvaluje požádat o dotaci Nadace ČEZ – Oranžová hřiště na nové dětské, sportovní či 

multifunkční hřiště nebo na rekonstrukci stávajícího, pokud budeme vyhovovat podmínkám 

dotace a v případě, že je financování 100%. 

ZO bere na vědomí informaci o revizi dětských hřišť v Býkově a Láryšově.   
 Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 

  

9. Žádost o podporu provozu Linky bezpečí, z.s. 

ZO projednalo žádost o příspěvek Linky bezpečí z.s. o podporu provozu Linky bezpečí ve 

výši 2 000,-Kč (příloha č. 9). 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 9 :  

ZO schvaluje  příspěvek pro Linku bezpečí z.s. na provoz Linky bezpečí ve výši 2 000,-Kč. 
 Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

 

10. Rozpočtové opatření 

Starostka informovala ZO, že dne 20.2.2019 schválila svým Usnesením č. 5/2019  
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Rozpočtové opatření č. 2/2019 (příloha č. 10). Došlo k přesunu mezi výdajovými paragrafy v 

celkové výši 135 000,-Kč. 

Starostka informovala ZO o provedené Změně rozpisu č. 1/2019 (příloha č.11), kdy došlo 

pouze k přesunu mezi položkami jednotlivých paragrafů příjmů a výdajů v celkové výši 

57 300,-Kč. 
 Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 10 :          
ZO bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 2/2019 a Změnu rozpisu č. 1/2019.  

Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

11. Mikroregion 

ZO projednalo zavedení sazebníku mimořádných členských příspěvků MRK, z důvodu 

ukončení podpory státu (od 1.7.2019) na „Centra společných služeb“ a rozhodnutí Správní 

rady MRK zachovat členským obcím služby související s žádostmi o dotace formou 

zpoplatnění služeb. Sazebník je platný od 1.3.2019. Úkony spojené s administrací projektů ve 

fázi realizace a následné úkony spojené s udržitelností projektu jsou zpoplatněny i u již 

probíhajících projektů (příloha č.12). 

Starostka informovala ZO o Rozpočtovém opatření č.1/2019 MRK, které bylo schváleno 

Správní radou MRK dne 1.3.2019, č. usnesení 2/93 (příloha č. 13). 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 11 :  

ZO bere na vědomí zavedení sazebníku mimořádných členských příspěvků MRK, z důvodu 

ukončení podpory státu (od 1.7.2019) na „Centra společných služeb“ a rozhodnutí Správní 

rady MRK zachovat členským obcím služby související s žádostmi o dotace formou 

zpoplatnění služeb. Sazebník platný od 1.3.2019. Úkony spojené s administrací projektů ve 

fázi realizace a následné úkony spojené s udržitelností projektu zpoplatněny i u již 

probíhajících projektů. A dále informaci starostky o Rozpočtovém opatření č.1/2019 MRK, 

které bylo schváleno Správní radou MRK dne 1.3.2019, č. usnesení 2/93. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

12. Různé + diskuze 

 

12/1. Nejbližší kulturní a sportovní akce 

Den dětí 

ZO projednalo nutnost přípravy programu a rozdělení úkolů na „Den dětí“ konaný dne 

1.6.2019. Přípravu zajistí Kulturní výbor ve spolupráci s ostatními členy ZO. Zajistíme pro 

děti jízdu na koních a občerstvení. 

Výlet pro děti 

Starostka informovala ZO o výběru dopravce na Výlet pro děti do VIDA! Science centrum  

Brno konaného dne 5.7.2019. Byli osloveni tři dopravci z našeho okolí, o nichž víme, že  

vlastní autobus. Josef Martikán z Opavy, s nímž jsme už v minulosti spolupracovali, má tento  

termín plně obsazen. CK Tihelka z Krnova nám nabídla cenu 15 000,-Kč. Vybrána byla firma  

Autobusy Jelínek z Bruntálu, která nám nabídla dopravu do Brna a zpět za 14  000,-Kč,  

včetně čekání, mýta a DPH. Této firmě byla zaslána závazná objednávka. Odjezd z Býkova  

od obecního úřadu Býkov 68 v 7,00 hodin předpokládaný pobyt v Brně 10,00 – 16,00 hodin a  

příjezd zpět do Býkova okolo 19,00 hodin.  

Cena vstupného do VIDA! činí zatím pro skupinu více jak 10 osob 130,-Kč/osobu. Od června  

mají v plánu otevřít venkovní expozici a tím by došlo k navýšení ceny vstupného v našem  

případě dle informací manažera VIDA! cca 20,-Kč/osoba. Dle finanční situace se v průběhu  

června rozhodneme, zda budeme, tak jako v minulosti hradit také oběd všem účastníkům  

výletu. Schválený rozpočet na tuto akci činí 25 000,-Kč.  

Den obce – Dosídlení 

Starostka informovala ZO, že společně s místostarostou panem V. Tomoszkem navštívili  

RC zábavný park ve Starém Městě u Bruntálu. Jedná se o výchovně zábavný program pro děti 

i dospělé (mobilní airsoft střelnice, dráha RC modelů, Škoda 130 RS, čtyřkolky pro děti i  
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dospělé, ukázka profi RC modelů). Programu tohoto RC parku bude součástí programu na 

Dnu obce 20.7.2019, za dohodnutou celkovou cenu 50 000,-Kč včetně DPH. Při výběru 

nebylo možné udělat porovnání cen, nebyl nalezen jiný dodavatel stejného nebo podobného 

zábavného programu pro děti a dospělé. Z důvodu velké obsazenosti termínů RC parku již 

starostka zaslala objednávku. Dále byl objednán skákací hrad pro děti „Bořek stavitel se 

skluzavkou“ za cenu 10 000,-Kč + DPH včetně dopravy a malování na obličej za 550,Kč/1 

hodina a jízda na koni za 1 000,-Kč. Délka malování na obličej bude dle dohody na místě. 

Objednaná byla také hudba (kapela) za cenu 10 000,-Kč. Ještě je třeba nakoupit výhry do 

tomboly. 

Hry bez hranic 

ZO projednalo nabídku Mikroregionu Krnovsko reprezentovat naši obec na již  

tradiční kulturně-sportovní akci dne 15.6.2019. Starostka vyzvala zastupitele k osobní účasti  

na této akci. 

Cyklistický závod „O cenu Krnova“ 

ZO projednalo Žádost o pomoc při zabezpečení průjezdů naší obcí při 34. Ročníku 

silničního závodu „O cenu Krnova, kterou pořádá Cyklistika pro všechny Krnov, z.s.. Silniční 

závod se uskuteční v neděli 19.5.2019. Pojede se okruh Krnov-Brantice-Zátor-Lichnov-

Láryšov a zpět do Krnova. Start a cíl bude v Krnově na Hlavním náměstí. Předpokládaný 

počet účastníků cca 300 ve 4 blocích v čase od 10,00 do 14,00 hod. Pojede se za plného 

silničního provozu. Dle informací Odboru dopravy a silničního hospodářství Městského úřadu 

Krnov bude závod zabezpečen pořadatelskou službou. 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 12/1 :  

ZO bere na vědomí nutnost přípravy programu a rozdělení úkolů na „Den dětí“ konaný dne 

1.6.2019. Přípravy zajistí Kulturní výbor ve spolupráci s ostatními členy ZO. Vymyslíme 

soutěže pro děti a zajistíme jízdu na koních a občerstvení. 

ZO bere na vědomí výběr dopravce na Výlet pro děti do VIDA! Science centrum  

Brno konaného dne 5.7.2019 Autobusy Jelínek z Bruntálu za cenu 14  000,-Kč, včetně čekání,  

mýta a DPH. Dále bere na vědomí předpokládanou cenu vstupného. 

ZO schvaluje rozhodnout až na červnovém zasedání o úhradě stravy pro účastníky výletu.  

ZO bere na vědomí zajištění programu na Den obce 20.7.2019: 1. objednávku výchovně 

zábavného programu pro děti i dospělé RC zábavný park Starém Město u Bruntálu (mobilní 

airsoft střelnice, dráha RC modelů, Škoda 130 RS, čtyřkolky pro děti i dospělé, ukázka profi 

RC modelů) za dohodnutou celkovou cenu 50 000,-Kč včetně DPH. 2. objednávku skákacího 

hradu pro děti „Bořek stavitel se skluzavkou“ za cenu 10 000,-Kč + DPH včetně dopravy. 

3. objednávku Malování na obličej za cenu 550,-Kč/1 hodina. 4. Objednávku Jízdy na koni 

pro děti za 1 000,-Kč a 5. objednávku živé hudby (kapely) za cenu 10 000,-Kč.  

ZO bere na vědomí konání Her bez hranic dne 15.6.2019 a zváží svoji účast na těchto hrách. 

ZO bere na vědomí průjezd naší obcí a to částí Láryšov při 34. Ročníku silničního závodu 

„O cenu Krnova, kterou pořádá Cyklistika pro všechny Krnov, z.s.. A dále informaci Odboru 

dopravy a silničního hospodářství Městského úřadu Krnov, že závod bude zabezpečen 

pořadatelskou službou. 

ZO neschvaluje podílet se pořadatelsky na tomto závodě, z důvodu absence vyškolených 

osob. 
 Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

12/2. Plachty na pergolu v Láryšově  

ZO projednalo návrh na financování zakoupení plachet na pergolu v Láryšově paní Aleny 

Sýkorové – „Složili bychom se jako sponzoři. Spočítali jsme levnější variantu 30 tisíc. 

Přikládám přílohy. Co jsme se předběžně domlouvali, mohlo by to klapnout. Potřebujeme 

jenom po zastupitelstvu souhlas, že to tak může být. Je to klasická smlouva o sponzorském 

daru obci na určitý účel. Tím pádem je to průhledné a plachty budou majetkem obce jako 

pergola. Přišla bych na zastupitelstvo to dovysvětlit “ (příloha č.14).  

ZO již na svém zasedání dne 18.2.2019 svým usnesením č.4, bod 10/6 neschválilo nákup  
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plachet na pergolu do Láryšova za 40 000,-Kč. Na pracovní schůzce dne 18.3.2019 bylo 

navrženo nabídnout k využití na pergolu do Láryšova boční stěny z párty stanu, který byl 

zakoupen v roce 2018 na obecní akce. Tyto boční stěny byly předány na vyzkoušení do 

Láryšova a zastupitelstvo bylo informováno, že vyhovují pro potřebu zavětrování pergoly 

v Láryšově. Obyvatelé Láryšova byli upozorněni na to, aby plachty neinstalovali na trvalo a 

zajistili jejich zabezpečení proti poškození a krádeži. 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 12/2 :  

ZO neschvaluje návrh na sponzorství občanů Láryšova na nákup a montáž plachet na 

pergolu v Láryšově. 

ZO schvaluje zapůjčení bočních stěn z párty stanu, který byl zakoupen v roce 2018, k využití 

na pergolu do Láryšova za podmínky, že budou zabezpečeny proti poškození a krádeži. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

12/3. Přítok Hajnického potoku v Láryšově 

ZO prodiskutovalo již na své pracovní schůzce dne 18.3.2019 podnět paní Jany Blažejové 

z Láryšova k opětovnému řešení zanášení strouhy v Láryšově (příloha č.15). Tato tzv. strouha 

je přítok Hajnického potoku ve správě Lesy ČR Správa toků – Povodí Odry. Starostka a 

místostarosta byli na prohlídku této tzv. strouhy v místech, která jsou volně přístupná, dále 

seznámili zastupitele se současnou situací, kdy zaměstnanci obce společně s místostarostou 

vyčistili volně přístupný úsek od hlavní silnice po plot, tato část přítoku Hajnického potoku 

vede na pozemcích obce Brantice. Dále pak pokračuje na pozemky soukromých vlastníků, 

některé části jsou oploceny a v bezprostřední blízkosti, téměř nad vodním tokem jsou stavby 

vlastníků pozemků. Zastupitelé se 18.3.2019 dohodli na svolání schůzky přímo na místě 

v Láryšově společně s paní J. Blažejovou a vlastníky pozemků, na nichž se nachází koryto 

přítoku Hajnického potoku. Starostka telefonicky kontaktovala vlastníky pozemků a svolala 

dle § 72 zákona č. 254/2001 Sb., o vodách a o změně některých zákonů (vodní zákon) na 

29.3.2019 na 17,00 hodin povodňovou komisi a vlastníky pozemků a sousedících pozemků na 

nichž se nachází přítok Hajnického potoku a provedli Povodňovou prohlídku. Starostka se 

zápisem z povodňové prohlídky seznámila zastupitele. 

Dále starostka seznámila ZO s dopisem zaslaným dne 3.4.2019 na Lesy ČR, Správa toků – 

Povodí Odry. Reakcí na tento dopis byla zatím pouze telefonická informace od správce toků 

Lesů ČR, že již informovali o této situaci SSMSK Bruntál a začátkem měsíce května nám 

bude doručena pozvánka na místní šetření dané situace se zástupci těchto dotčených 

organizací. Dále ze strany vlastníků pozemků nacházejících se pod korytem přítoku 

Hajnického potoku, již došlo k částečnému pročištění koryta svépomocí. 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 12/3 :  

ZO bere na vědomí průběh řešení zabránění bleskových povodní na pozemcích našich 

občanů v Láryšově a řešení přetékání přítoku Hajnického potoku přes silnici 459. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

12/4. Doprava v obci 

Omezení dopravy v Krnově  

Starostka již na pracovní schůzce dne 18.3.2019 informovala ZO o žádosti zaslané na 

Moravskoslezský kraj na dočasné omezení dopravy do 7,5 t na trase Krnov-Býkov-Úvalno, 

v obou směrech, v období částečné uzavírky silnice I/57 na Opavské ulici v Krnově 

související s výstavbou obchvatu Krnova (příloha č.16). Tato částečná uzavírka je dle 

informací na oficiálních stránkách města Krnova plánovaná od 30.4.2019 do 15.12.2019. Již 

v minulosti několik částečných uzavírek na trase mezi Krnovem a Úvalnem způsobilo zvýšení 

hustoty provozu přes obec Býkov nejen osobními, ale i nákladními vozidly. V žádosti bylo 

upozorněno také na možnost trvalého poškození zrekonstruovaného povrchu silnice  III/4591 

mezi Býkovem a Krnovem.  V této věci navštívila starostka obce osobně dopravního 

inspektora Policie ČR KŘ Dopravní inspektorát Bruntál, se žádostí o podporu při rozhodování 

ve věci omezení dopravy související s výstavbou obchvatu Krnova.  
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Dle informací, které byly zveřejněny v Krnovských listech se začátek plánované uzavírky 

přesouvá na 1.6.2019. 

Rozšíření linky 817 

Starostka seznámila ZO se zněním Žádosti o rozšíření linky 817, spoje 7,10 hod. se 

zastávky Býkov roz., kterým jezdí naše děti do školy (příloha č.17),  o autobusovou zastávku 

Krnov, Hřtitov, kterou zaslala dne 1.3.2019 na Odbor dopravy a chytrého regionu MSK 

Ostrava. 

Dále ZO seznámila se zněním Výjádření k žádoti z Odboru dopravy a chytrého regionu MSK 

(příloha č.18). 
Návrh usnesení   č. 5 / bod č. 12/4:  
ZO bere na vědomí informaci o částečné uzavírce Opavské ulice v Krnově v souvislosti 

s výstavbou obchvatu Krnova. A znění dopisu zaslaného na Odbor dopravy a chytrého 

regionu MSK Ostrava. 

ZO bere na vědomí zaslání žádosti na rozšíření linky 817 o autobusovou zastávku Krnov, 

Hřbitov a Vyjádření Odboru dopravy a chytrého regoinu MSK Ostrava k této žádosti. 
Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 

 

12/5. Zpráva kulturního a sociálního výboru, zpráva finančního výboru a zpráva 

kontrolního výboru 

Předsedkyně kult. a sociálního výboru paní Martina Zvařičová přečetla Zhodnocení činnosti 

kulturního a sociálního výboru za I. čtvrtletí 2019 (příloha č.19). 

Předseda finančního výboru Ing. Václav Prusek přečetl Zápis z jednání finančního výboru ze 

dne 9.4.2019 (příloha č.20). 

Předsedkyně kontrolního výboru paní Zdeňka Matyáštíková přečetla Zápis z činnosti 

kontrolního výboru za I. čtvrtletí 2019 (příloha č.21). 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 12/5 :  

ZO bere na vědomí Zhodnocení činnosti kult. a sociálního výboru, Zápis z jednání 

finančního výboru a Zápis z činnosti kontrolního výboru. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

 

12/6. Dopravní značení 

Starostka seznámila ZO s umístění svislého dopravního značení tj. panoramatického 

zrcadla, na protilehlou stranu napojení dolní části místní komunikace umístěné na pozemku 

p.č. 1280/6 a silnice III/4593. Zaslány byly dvě nabídky, první od firmy Značky Morava a.s., 

Krnov na cenu 6 652,-Kč bez DPH a druhá od firmy EDS Trade Opava za cenu 9 739,-Kč bez 

DPH (příloha č.22). Instalaci odrazového dopravního zrcadla provedla firma Značky Morava 

a.s. dne 18.4.2019 za cenu 6 652,-Kč bez DPH dle podmínek stanovených Odborem dopravy 

a silničního hospodářství Městského úřadu Krnov. 
Návrh usnesení   č. 5/ bod č. 12/6 :  

ZO bere na vědomí instalaci svislého dopravního značení tj. dopravního zrcadla firmou 

Značky Morava a.s. za cenu 6 652,-Kč bez DPH, na protilehlou stranu napojení dolní části 

místní komunikace umístěné na pozemku p.č. 1280/6 a silnice III/4593 dle podmínek 

stanovených Odborem dopravy a silničního hospodářství Městského úřadu Krnov. 
Hlasování: pro –7 proti – 0    zdržel se – 0       usnesení bylo schváleno 

  

12/7. Smlouva o poskytnutí práv k užívání software  

Starostka informovala ZO o uzavření Smlouvy o poskytnutí práv k užívání software číslo 

SML-00553/19 pro účetnictví v programu KEO4 pro další pracovní místo (starostku)  

od firmy Alis, spol. s r.o. za cenu 1 617,-Kč bez DPH (příloha č.23). 
Návrh usnesení   č. 5 / bod č. 12/7 :    

ZO bere na vědomí uzavření Smlouvy o poskytnutí práv k užívání software číslo  

SML-00553/19 pro účetnictví v programu KEO4 pro další pracovní místo (starostku)  

od firmy Alis, spol. s r.o. za cenu 1 617,-Kč bez DPH.  
   Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 
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12/8. EKO-KOM  

Starostka seznámila ZO s informacemi získanými na semináři k Odpadům pořádaným 

společností EKO-KOM a Odborem životního prostředí MSK. 

Na tomto semináři byly také prezentovány výsledky třídění odpadů jednotlivých obcí v roce 

2018. 
Návrh usnesení   č. 5 / bod č. 12/8 :    

ZO bere na vědomí informace k výsledkům třídění odpadů naší obce v roce 2018 a také 

informace k připravovaným změnám a novým povinnostem v třídění odpadů a skládkování 

komunálního odpadu. 
   Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

12/9. Nová pravidla programu rozvoje venkova  

Starostka seznámila ZO s informací MAS Rozvoj Krnovska o nových pravidlech programu 

rozvoje venkova – přidaném dlouho očekávaném článku 20.  

ZO projednalo jednotlivé body článku 20 a možnosti využití pro naši obec (příloha č.24). 

Dotace bude vždy 80%. Pokud bychom žádali, musíme mít připraven projektový záměr 

včetně všech náležitostí např. aktualizovaný Rozvojový plán obce, v případě stavebních prací 

zkonzultovat se stavebním úřadem nutnost stavebního povolení nebo ohlášení, projektovou 

dokumentaci apod. 
Návrh usnesení   č. 5 / bod č. 12/9 :    

ZO bere na vědomí informace MAS Rozvoj Krnovska k novým pravidlům programu rozvoje 

venkova, jednotlivé body článku 20, a pokud bychom využili této možnosti, nutnost přípravy 

projektového záměru včetně všech náležitostí.   
   Hlasování: pro –7,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 

 

 

Diskuze proběhla při projednávání jednotlivých bodů. 

 
Zasedání ukončeno:      ve  21:20   hodin   

 

V Býkově-Láryšově,  dne 29.04.2019,  zapsala Marcela Nytrová      

 

 

Ověřovatelé zápisu:       Radmila Tomoszková   .............……...……………...                                  

      

    Vladislav Tomoszek     .....………..……....…………  

                     

  

 

 

 

                                                                         …………………………………. 
                                                                                        Marcela Nytrová – starostka  

 

 

 

 

   Zveřejněno OD :  03.05.2019                    . 

Zveřejněno DO :  19.05.2019                      


